
PROTOKOLL vid sammanträde 17/9/56
i Djurgårdens IF:s Överstyrelse på Stadion. 

NÄRVARANDE: hela styrelsen.

§ 1.
Sammanträdet öppnades av ordföranden, som omedelbart 

övergick till en genomgång av frågor i anslutning till de två 
sammanträden, vid vilka ÖS skulle representeras, bägge den 18/9, 
dels hos Kgl. Stadionstyrelsen kl. 18.00, dels hos Sv- Box
ningsförbundet kl. 19.30.

§ 2.
Uppdrogs åt skattmästaren företa inköp av 1 st. värme

element i täljsten för ÖS-rummet på Stadion.

§ 3.
Föredrogs från ett par sektioner inkomna uppgifter på 

ungdomsrepresentanter. Fristen för insändande av dessa uppgifter 
utgår den 19/9.

§ 4.
Diskuterades de olika anslagsäskanden, som numera inkommit 

från sektionsstyrelserna. Enligt skattmästaren kunde de av ÖS 
för dessa anslag disponibla medlen beräknas uppgå till ungefär 
hälften av det sammanlagda belopp, som sektionerna äskade. För 
resp. sektioner var anslagsönskemålen följande:

För närmare analys av de uppgjorda staterna bordlades 
frågans avgörande till kommande sammanträde.

bandy 9.715 bordtennis 4.276 +
boxning 3.500 1.250
brottning 8.685 handboll 3.315
orientering 630 skidor 1.000
damidrott 2.250 + träningsläger 2.500

slalom 1.000
sammanlagt.......... kr.. 36.766

§ 5.
Vissa frågor i samband med spelareförluster inom bord

tennissektionen debatterades. Nya spelareförvärv signalerades.

§ 6.
Sedan i enlighet med tidigare överenskommelse klubb

lokalen förevisats för representanter för Supporterklubben, 
avslutades sammanträdet, och de närvarande ÖS-medlemmarna fort
satte därefter kvällen med en svarsvisit hos "Soppklubben" i 
dess underjordiska lokaler i Florakullen.


